
vor: H 

Verzonden: dinsdag 13 februari 2024 22:21 

Aan: Griffie Zevenaar <Griffie@zevenaar.nl> 

Onderwerp: Reactie/bezwaar voorstel aanpassingen parkeerbeleid 

Geachte heer/mevrouw, 

Bij deze het vriendelijk verzoek om deze mail door te sturen aan de 

raad/commissie ruimte voor de bespreking van het parkeerbeleid op 21 

februari. 

Bij voorbaat dank! 

Beste leden van de gemeenteraad/commissie ruimte, 

In het door de gemeente gepubliceerde artikel over het parkeerbeleid wordt 

aangegeven dat volgens de onderzoeksresultaten de huidige 

beleidsdoelen zijn behaald: de parkeerdruk ligt onder de 85%, er is een 

eerlijke capaciteitsverdeling en automobilisten parkeren op de juiste 

plekken. 

Waarom dan het voorstel om het parkeerbeleid in alle zones aan te 

passen? 

Als bewoner van de centrumschil (zone B) kan ik (en vele bewoners met 

mij) bevestigen dat er zich in deze zone geen problemen voordoen met het 

huidige systeem van parkeervergunningen. Er zijn hier geen knelpunten 

om op te lossen. 

Behalve dat de voorgestelde aanpassingen de gemeente extra inkomsten 

en gemak oplevert, zie ik geen overtuigende voordelen voor bewoners. 

Het duurzaamheidsaspect weegt mijn inziens niet op tegen de nadelen die 

de voorgestelde aanpassingen opleveren (het gebruik van apps en het 

versturen van data kost overigens ook de nodige energie, maar dat 

terzijde). 

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)



De keuze voor het invoeren van digitalisering/kentekenparkeren in onze 

zone strookt niet met twee van de drie belangrijkste uitgangspunten van 

het parkeerbeleid: 

- het ontzorgen van bewoners 

- gastvrijheid voor de bezoeker 

Ontzorgen van bewoners? 

Het systeem met de huidige vergunningen werkt prima in onze zone. Er is 

hier geen tekort aan parkeerplaatsen. Wat valt er hier dan te ontzorgen? 

Door digitalisering en kentekenparkeren zadel je bewoners juist op met 

extra kosten, omdat iedereen voor bezoek 15,- per jaar extra moet betalen. 

Eigenlijk een tweede vergunning voor bezoekers dus, maar dan met een 

maximaal aantal uren. Waarom? Daarnaast is niet iedereen digitaal vaardig 

(of kan dat nog worden) om dit via een app te regelen. Onze buurvrouw op 

leeftijd heeft niet eens een smartphone, tablet of computer in huis. Hoe 

wordt daar mee omgegaan? En heb je meer dan 1 auto per adres (wat met 

langer thuiswonende kinderen steeds vaker voorkomt), dan heb je niet 

meer de vrijheid om als iemand niet thuis is, de auto van een 

medebewoner voor je huis te parkeren, omdat de vergunning op kenteken 

staat. 

Gastvrijheid voor de bezoeker? 

Waar het nu mogelijk is om 1 bezoeker te ontvangen met de 

parkeervergunning, is dat met het voorstel niet meer mogelijk. Heeft de 

bewoner geen (geld voor een) bezoekersapp, of is het tegoed dat je per 

maand hebt op? Dan is er geen andere keus dan een paar straten 

verderop parkeren? Terwijl in de eigen straat voldoende plek is. Dat is niet 

gastvrij. Helemaal wanneer je denkt aan zorgverleners aan huis, zoals 

fysio, thuiszorg of mantelzorgers die dagelijks langskomen. 

Verzoek: inspraak/participatie nieuwe maatregelen 

Volgens het gepubliceerde artikel door de gemeente zijn 

bewoners, bezoekers en ondernemers nauw betrokken 

geweest bij de evaluatie. 

Wij wonen in zone B, maar zijn niet betrokken geweest en hebben ook 

geen uitnodiging of brief hierover ontvangen. We hebben per toeval een 

digitale enquete voorbij zien komen om het huidige beleid te evalueren. 



Worden bewoners betrokken bij de nu voorgestelde maatregelen? Ik vraag 

me af hoeveel voorstanders er zijn voor digitaal kentekenparkeren in onze 

zone. Het lijkt me een goed idee om na te gaan hoeveel draagvlak hiervoor 

IS. 

We zien als buurtbewoners graag een antwoord op onderstaande vragen 

tegemoet: 

-Waarom moet ook onze zone mee in de aanpassingen, 

terwijl dat geen voordelen voor bewoners oplevert en er 

nu geen problemen zijn voor bewoners om op te 

lossen? 

- Op welke manier worden bewoners van onze zone met 

de voorgestelde aanpassingen ontzorgd? 

- Op welke manier draagt de aanpassing in onze zone 

bij aan de gastvrijheid 

- Worden wij als bewoners betrokken bij evt 

aanpassingen in het parkeerbeleid in onze zone voordat 

deze worden doorgevoerd? 

Alvast dank voor uw reactie! 

Met vriendelijke groet, 

(geanonimiseerd)




